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III. JENS EGGERS 
 - (GR. 21/10/2024) 
14. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: toegankelijkheid (vraag ingediend door 

raadslid Schelfhout) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
Op de gemeenteraad van 27 mei 2024 bevestigde de schepen dat niet alle zaken 
toegankelijk waren gemaakt volgens schepen omdat dit niet mogelijk was.  
 
En er werd eveneens in het verslag opgenomen dat men open stond voor alternatieven zoals 
uit één stuk bestaande oprijplaten zodat elk type van mobiliteitshulpmiddel gaande van 
rolwagen, scootmobiel en rollators en ook gewoon weg kinderwagens makkelijk toegang 
hebben tot elke horecazaak in Keerbergen. 
 
Er werd toen ook geopperd vanuit de oppositie dit te doen op kosten van het 
gemeentebestuur ten voordele van de inwoners en de handelaars. 
 
Mijn vraag is dan ook waarom is er vier maanden later nog geen enkele stap ondernomen 
om dit probleem op te lossen? 
 
Tellen onze bewoners met mobiliteitsproblemen van jong tot oud dan echt niet mee voor dit 
bestuur? 
 
Verder had ik ook graag geweten waarom bepaalde horeca- en handelszaken niet 
toegankelijk willen gemaakt worden? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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V. BENNO DAEMEN 
 - (GR. 21/10/2024) 
15. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: oprichting dierenwelzijnscentrum (vraag 

ingediend door raadslid De Lobel) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
Op initiatief van de stad Leuven slaan elf gemeenten uit Oost-Brabant de handen ineen voor 
de oprichting van een dierenwelzijnscentrum.  Dit centrum moet een belangrijke rol spelen in 
het professionaliseren van de sector, zoals voorgesteld in het bestuursakkoord van de 
Vlaamse regering. De ondertekenaars benadrukken de noodzaak van een structurele 
oplossing voor de opvang en verzorging van dieren in nood, met extra aandacht voor 
educatie en preventie. 
Keerbergen is geen deelnemer aan dit initiatief. 
 
Vraag 
Was het bestuur uitgenodigd om mee in dit initiatief te stappen en zo ja, wat was de reden 
waarom er niet werd op ingegaan? 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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I. ERIK MOONS 
 - (GR. 21/10/2024) 
16. Burger - Mondelinge vraag: publiciteitsborden verkiezingen (vraag ingediend door 

raadslid De Lobel) 
 
MOTIVERING 
Feiten en context 
Keerbergen werd de laatste weken overspoeld door een leger aan publiciteitsborden voor 
de lokale verkiezingen. 
Deze borden waren zo talrijk dat dit bij velen een aversie heeft teweeggebracht t.o.v. de 
politiek.  
Niet alleen de visuele vervuiling van ons dorp, maar ook het feit dat de meeste partijen 
plastic borden heeft gebruikt, gaf een zware belasting voor mens en milieu.  
Bovendien is door het bestaan van de sociale media, de noodzaak voor zo’n publiciteit ook 
van een veel kleinere orde dan in het verleden. 
 
Vraag: 
Groen vraagt een consensus bij alle partijen om, naar analogie van verschillende andere 
gemeenten, zoals Haacht (bijvoorbeeld), een politiereglement op te stellen dat enerzijds de 
vrijheid van meningsuiting niet in het gedrang brengt maar dat ook excessief gebruik van 
publiciteitsborden een halt toeroept. Deze beperking moet in redelijke verhouding staan 
tussen het doel “publiciteit voor verkiezing” en de materiële orde. 
 
Wij stellen voor om in de volgende legislatuur een werkgroep op te richten met leden van 
alle partijen, die deze materie bespreekt en een aangepast en door alle partijen aanvaard 
voorstel doet om in de toekomst het excessief, duur en milieubelastend gebruik van 
publiciteitsborden aan banden te leggen. 
 
Advies 
Ter bespreking. 
 
BESLUIT 
Hierop wordt volgend antwoord geformuleerd:  
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